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                                                       Psalm 34:1-14

I will extol the LORD at all times; his praise will always be on my lips.
2 I will glory in the LORD; let the afflicted hear and rejoice.
3 Glorify the LORD with me; let us exalt his name together.
4 I sought the LORD, and he answered me; he delivered me from all my fears.
5 Those who look to him are radiant; their faces are never covered with shame.
6 This poor man called, and the LORD heard him; he saved him out of all his troubles.
7 The angel of the LORD encamps around those who fear him, and he delivers them.
8 Taste and see that the LORD is good; blessed is the one who takes refuge in him.
9 Fear the LORD, you his holy people, for those who fear him lack nothing.
10 The lions may grow weak and hungry, but those who seek the LORD lack no good
   thing.
11 Come, my children, listen to me; I will teach you the fear of the LORD.
12 Whoever of you loves life and desires to see many good days,
13 keep your tongue from evil and your lips from telling lies.
14 Turn from evil and do good; seek peace and pursue it.


Deuteronomy 6:1-9   These are the commands, decrees and laws the LORD your God directed me to teach you to observe in the land that you are crossing the Jordan to possess, 2 so that you, your children and their children after them may fear the LORD your God as long as you live by keeping all his decrees and commands that I give you, and so that you may enjoy long life. 3 Hear, Israel, and be careful to obey so that it may go well with you and that you may increase greatly in a land flowing with milk and honey, just as the LORD, the God of your ancestors, promised you. 4 Hear, O Israel: The LORD our God, the LORD is one. 5 Love the LORD your God with all your heart and with all your soul and with all your strength. 6 These commandments that I give you today are to be on your hearts. 7 Impress them on your children. Talk about them when you sit at home and when you walk along the road, when you lie down and when you get up. 8 Tie them as symbols on your hands and bind them on your foreheads. 9 Write them on the doorframes of your houses and on your gates.

Deuteronomy 11:26-29   See, I am setting before you today a blessing and a curse— 27 the blessing if you obey the commands of the LORD your God that I am giving you today; 28 the curse if you disobey the commands of the LORD your God and turn from the way that I command you today by following other gods, which you have not known. 29 When the LORD your God has brought you into the land you are entering to possess, you are to proclaim on Mount Gerizim the blessings, and on Mount Ebal the curses.




01-08-2017                                神的祝福                                   周修强牧師 
                      詩篇34:1-14

我要時時稱頌耶和華；讚美他的話必常在我口中。
2我的心必因耶和華誇耀；謙卑人聽見就要喜樂。
3你們和我當稱耶和華為大，一同高舉他的名。
4我曾尋求耶和華，他就應允我，救我脫離了一切的恐懼。
5凡仰望他的，便有光榮；他們的臉必不蒙羞。
6我這困苦人呼求，耶和華便垂聽，救我脫離一切患難。
7耶和華的使者在敬畏他的人四圍安營，搭救他們。
8你們要嘗嘗主恩的滋味，便知道他是美善；投靠他的人有福了！
9耶和華的聖民哪，你們當敬畏他，因敬畏他的一無所缺。
10少壯獅子還缺食忍餓，但尋求耶和華的甚麼好處都不缺。
11眾弟子啊，你們當來聽我的話！我要將敬畏耶和華的道教訓你們。
12有何人喜好存活，愛慕長壽，得享美福，
13就要禁止舌頭不出惡言，嘴唇不說詭詐的話。
14要離惡行善，尋求和睦，一心追趕。

申命記6:1-9   這是耶和華 ─ 你們神所吩咐教訓你們的誡命、律例、典 章，使你們在所要過去得為業的地上遵行，2好叫你和你子子孫孫一生 敬畏耶和華 ─ 你的神，謹守他的一切律例誡命，就是我所吩咐你的， 使你的日子得以長久。3以色列阿，你要聽，要謹守遵行，使你可以在 那流奶與蜜之地得以享福，人數極其增多，正如耶和華 ─ 你列祖的神 所應許你的。4以色列阿，你要聽！耶和華 ─ 我們神是獨一的主。5你 要盡心、盡性、盡力愛耶和華 ─ 你的神。6我今日所吩咐你的話都要 記在心上，7也要殷勤教訓你的兒女。無論你坐在家裡，行在路上，躺 下 起來，都要談論。8也要繫在手上為記號，戴在額上為經文；9又要 寫在你房屋的門框上，並你的城門上。
申命記11:26-29  看哪，我今日將祝福與咒詛的話都陳明在你們面前。
27你們若聽從耶和華 ─ 你們神的誡命，就是我今日所吩咐你們的，就 必蒙福。28你們若不聽從耶和華 ─ 你們神的誡命，偏離我今日所吩咐 你們的道，去事奉你們素來所不認識的別神，就必受禍。29及至耶和華 ─ 你的神領你進入要去得為業的那地，你就要將祝福的話陳明在基利 心山上，將咒詛的話陳明在以巴路山上。
 
